

Title (en)

Label holder and method of making the same.

Title (de)

Etikettenhalter und Verfahren zu seiner Herstellung.

Title (fr)

Dispositif porte étiquettes et procédé pour sa réalisation.

Publication

EP 0092012 A1 19831026 (FR)

Application

EP 82400700 A 19820416

Priority

EP 82400700 A 19820416

Abstract (en)

This device comprises two stiff plates (1, 2) either side of a central area (3) which takes a label (4), surrounded by a peripheral area (5). One at least of said plates (1, 2) is of a transparent substance and covers without discontinuity the whole surface area of the central area (3) and the peripheral area (5). These plates (1, 2) are held together by adhesive photographic gum (6) which, over at least some of the peripheral area (5), fills the gap between the plates with a sufficient thickness for it alone to provide a space between them corresponding to the thickness of the label (4), over the whole central area (3) and over a portion of the peripheral area (5) which is kept free of gum in an extension of the central area (3), for the introduction of the label. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce dispositif comporte deux plaques rigides (1, 2) de part et d'autre d'une zone centrale (3) de réception d'une étiquette (4), entourée d'une zone de pourtour (5), l'une au moins desdites plaques (1, 2) étant en un matériau transparent et couvrant sans discontinuité toute la surface de la zone centrale (3) et la zone de pourtour (5). Ces plaques (1, 2) sont maintenues ensemble par un remplissage de colle-photo adhésive (6) qui, sur une partie au moins de la zone de pourtour (5), remplit l'intervalle entre les plaques avec une épaisseur suffisante pour assurer entre elles, à lui seul, un écartement correspondant à l'épaisseur de l'étiquette (4), dans toute la zone centrale (3) et dans un espace de la zone de pourtour (5) réservé sans colle dans le prolongement de la zone centrale (3), par l'introduction de l'étiquette.

IPC 1-7

G09F 3/20

IPC 8 full level

G09F 3/18 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 3/18 (2013.01)

Citation (search report)

- [Y] GB 508432 A 19390630 - RUDOLF MAYER
- [Y] US 2563357 A 19510807 - NICHOLS GORDON E
- [A] DE 1862286 U 19621115 - PORZELLANFABRIK ARZBERG ZWEIGN [DE]

Cited by

FR2622851A1; GB2224480A; GB2224480B

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0092012 A1 19831026

DOCDB simple family (application)

EP 82400700 A 19820416